
Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

Protokół nr XIV/2019 

XIV Sesja Rady Gminy w dniu 28 października 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2019 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:04 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła obrady XIV sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl oraz powitała przybyłych na sesję, przedstawiła porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 



3. Wręczenie Stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zaniemyśl za poprzedni rok 

szkolny. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby 

bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi; 

2) w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl                               

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 rok”; 

3) w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Wyszakowo; 

5) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Nie wniesiono zmian do zaproponowanego porządku obrad. 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz 

Radnych obecnych na dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 14 Radnych, 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał  

 

3. Wręczenie Stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, w imieniu Radnych Rady Gminy 

Zaniemyśl serdecznie chciałabym pogratulować szesnastu młodym zaniemyślanom 

osiągnięcia wielkiego sukcesu, sukcesu, którego wręczy Pan Wójt czyli Stypendium Wójta 

Gminy Zaniemyśl, to Wasz talent, Wasza praca i wytrwałość zostaną dzisiaj wynagrodzone, 

życzę naszej młodzieży, żeby rozwijała swoje talenty i żebyśmy w przyszłym roku w tak 

licznym składzie mogli się spotkać, oczywiście za każdym sukcesem dziecka soi jego rodzic, 



jego nauczyciel, trener czy wychowawca, bardzo serdecznie gratuluję wszystkim Państwu 

osiągnięcia sukcesu Państwa dzieci, Panie Wójcie bardzo proszę o wręczenie Stypendium 

Wójta 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, zanim wręczę, pozwólcie Państwo, powiem, Szanowni 

Stypendyści, Szanowni Rodzice, Szanowni Państwo, na dzisiejszej sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl gościmy młodych mieszkańców naszej Gminy, którzy dzięki swojej pracy                         

i determinacji uzyskali moje Stypendium, każdy uczeń potrzebuje właściwej potrzebuje 

właściwej motywacji do pracy, oczekuje pochwały, nagrody za rzetelne jej wykonywanie, 

nagrody są ważne, a nawet bardzo ważne, jednak wiedza i satysfakcja z jej posiadania, 

odnoszenie sukcesów jeszcze ważniejsza, z wielkim zadowoleniem mogę to stwierdzić, że 

mamy świetnych uczniów, mamy też wspaniałych oddanych nauczycieli, trenerów 

wspierających rodziców i rodziny, których mądra współpraca motywuje tych młodych ludzi 

do wytężonej pracy, gratuluję wam wszystkim Stypendyści, gratuluję również Państwu 

Rodzicom, Nauczycielom za pomoc w rozpijaniu talentów, pasji i umiejętności tych młodych 

ludzi, podziękowania te kierują również do Dyrektorów Szkół, wieżę, że młodzież 

wykształcona z pasjami i rozwijanymi talentami jest naszym najlepszym ambasadorem, a w 

przyszłości dobrze zadba o naszą Gminę Zaniemyśl, to tyle takich wstępnych słów, Szanowni 

Państwo, zaraz pozwolę sobie wręczyć wszystkim Stypendystom te Stypendia,  proszę Panią 

Sekretarz o wyczytywanie wszystkich Stypendystów, proszę również rodziców, aby 

podchodzili na scenę, będę wręczał, a petem zrobimy sobie wspólne zdjęcie 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, Szanowni Państwo o podejście na scenę proszę wraz                      

z rodzicami: 

Gabriela Banaszak 

Julia Broniarz 

Jan Chmiel 

Gabriela Fechner-Kowalska 

Martyna Hypka 

Oliwia Jaworska 

Jacek Kajdan 

Dominika Kawicka 



Weronika Kawicka 

Ludwik Koniarek 

Katarzyna Lewandowska 

Wiktoria Lewandowska 

Martyna Malińska 

Filip Strojny 

Monika Woźna 

Patrycja Woźna 

 

15 – TO MINUTOWA PRZERWA 

 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, na początku należy się ta 

informacja wszystkim tym, którzy w ubiegłym roku o stypendiach, o pewnych kwestiach 

słyszeli, że po wręczeniu ubiegłorocznych Stypendiach nastąpiło odwołanie do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które moja decyzję utrzymało, następnie było 

odwołanie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego też w tej sprawie i Wojewódzki Sąd 

Administracyjny sprawę zakończył, umorzył postępowanie i to co wydarzyło się w ubiegłym 

roku jeżeli chodzi o Stypendia było zgodne z Regulaminem i obowiązującymi przepisami, 

jeżeli chodzi o informacje, one będą dzisiaj krótsze, gdyż tydzień temu mieliśmy sesję, 

uzupełnię o pewne kwestie te informacje chciałem poinformować, że  

dofinansowanie zadania 

w piątek, 25 listopada    w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu podpisałem wspólnie z Panią 

Skarbnik umowę  o dofinansowanie zadania pod nazwą „remont ulicy Świerkowej                             

w Śnieciskach”, otrzymamy dofinansowanie w kwocie 156.511,00 zł., całe zadanie zostało 

wykonane, zrealizowane, dokonano odbioru końcowego na kwotę 313.023,91 zł. brutto,  

 

kolejne informacje dotyczące oświadczeń majątkowych 

działając na podstawie art. 24 h ust. 6 i 12 ustawy o samorządzie gminnym dokonałem analizy 

oświadczeń majątkowych mojego zastępcy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, Prezesa spółki – Zakład Gospodarki 



Komunalnej oraz osób wydających decyzje administracyjne, łącznie były to 24 osoby, które 

złożyły oświadczenia majątkowe, wszystkie złożyły w ustawowym terminie, a więc do 30 

kwietnia br. wg stanu na dzień 31 grudnia 2018 r., złożone te oświadczenia zostały w dwóch 

egzemplarzach wraz z kopia PIT za rok poprzedni, trzy pliki oświadczeń majątkowych 

przekazałem do Urzędów Skarbowych właściwych ze względu na miejsce zamieszkania osób 

składających oświadczenia celem dokonania przez ten organ stosownej analizy, oświadczenia 

tych osób podlegają publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej, i tak, w wyniku 

przeprowadzonej analizy oświadczeń Urząd Skarbowy w Środzie Wielkopolskiej stwierdził, 

że w jednym przypadku pozostawiono nie wypełnione rubryki, w trzech przypadkach nie 

wskazano dochodu ujętego w informacji  PIT R-1, w pięciu przypadkach nie określono 

przynależności poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań do 

majątku odrębnego i majątku objętego małżeńska wspólnotą majątkową, uchybień tych 

można było uniknąć wypełniając bardziej starannie te dokumenty, Naczelnik Urzędu 

Skarbowego w Środzie w piśmie z dnia 21 października br. dotyczącego analizy przesłanych 

oświadczeń majątkowych stwierdza, że w toku przeprowadzonej analizy uchybienia miały                 

w większości charakter formalny, a przedstawione wnioski powinny posłużyć do 

wyeliminowania nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych na lata następne, 

wszyscy, którzy popełnili pewne uchybienia otrzymają na piśmie te stwierdzone uchybienia                

i mam nadzieję, że w przyszłym roku już tych uchybień nie będzie, do Urzędu Skarbowego     

w Środzie Wielkopolskiej nie wpłynęło oświadczenie majątkowe Pani Bożeny Jaszkiewicz, 

poprzedniej Pani Sekretarz Gminy Zaniemyśl do dnia 31 marca br., a oświadczenie Pani 

dyrektor Centrum Usług Wspólnych i obecnie już Pani Sekretarz zostało złożone w jednym 

formularzu, a winno być złożone w dwóch odrębnych egzemplarzach, takie malutkie 

uchybienie ale zauważone, jednocześnie informuję, że zgodnie za art. 24 h ust. 1 i 3 ustawy                

o samorządzie gminnym ja również zostałem zobowiązany do złożenia Wojewodzie 

Wielkopolskiemu swojego oświadczenia wraz z kopią PIT, Wojewoda w przesłanym piśmie   

z dnia 1 października br., poinformował, że oświadczenie majątkowe wraz z kopia PIT 

złożyłem w terminie, w wyniku analizy oświadczenia majątkowego stwierdzono, że w części 

„B” błędnie wskazałem miejsce położenia nieruchomości wymienionej w części „A” pkt. 2, 

pisemne wyjaśnienie w tej sprawie złożyłem do Pana Wojewody 1 sierpnia br., i zostało ono 

przyjęte, to tyle jeżeli chodzi o oświadczenia majątkowe 

 

informacje z zakresu oświaty 

• 11 października 2019 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach zorganizowała Dzień Edukacji Narodowej, przedstawienie 



z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla licznie zgromadzonych obecnych i byłych 

pracowników związanych z oświatą z naszej gminie, a także zaproszonych gości, 

uczniowie oraz nauczyciele przygotowali ten program artystyczny; 

       

Ważniejsze wydarzenia w placówkach oświatowych 

 

Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu 

• realizowany przez przedszkole projekt edukacyjny „Kochajmy pszczoły” znalazł się 

na liście laureatów i otrzymał grant w wysokości 4.000,00 zł na realizację 

opracowanego projektu, w związku z tym projektem 18 października odbyły się 

warsztaty edukacyjno-przyrodnicze dla dzieci; 

• Przedszkole uczestniczy również w II edycji programu grantowego „Moje miejsce na 

Ziemi” organizowanego przez Fundację „Orlen” Dar Serca; 

     

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 

• 25 października odbyło się spotkanie z ks. dr Jackiem Stępczakiem, w sprawie misji    

w Zambii, Szkolne Koło Wolontariatu zbierało już wcześniej pieniądze i pluszaki                   

z myślą o pomocy dla misji; 

• w szkole odbyły się warsztaty dla uczniów klasy III pod tytułem Fascynujący świat 

doświadczeń, a także dla oddziału przedszkolnego z kodowania przy udziale 

przedstawicieli firmy Zupple; 

• Szkoła obchodziła Światowy Dzień Tabliczki Mnożenia, w którym uczniowie 

rozwiązywali zadania i łamigłówki matematyczne a także Dzień Zdrowej Żywności; 

           

Szkoła Podstawowa im. R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu 

• 25 października odbyło się pasowanie pierwszoklasistów na uczniów Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu, do grona uczniów szkoły w tym roku dołączyło                       

62 dzieci; 

• uczniowie tworzący Szkole Koło Wolontariatu zasadzili 500 cebulek narcyzów, w celu 

późniejszego uzyskania dochodu dla wsparcia hospicjum im. Piotra Króla w Środzie 

Wlkp.; 

• 24 października odbyły się w szkole warsztaty pt. „Pogromcy fake newsów i hejtu” 

dla uczniów klas VII i VIII, prowadzone przez pisarza i dziennikarza Krzysztofa 

Koziołka; 

 



Szkoła Podstawowa w Pigłowicach 

• 11 października szkoła zorganizowała uroczystą Akademię z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej a 16 października z okazji Dnia Patrona – Jana Pawła II; 

• 23 października odbyło się ślubowanie uczniów klasy I; 

• 17 października przedstawiciele szkoły uczestniczyli w kolejnej edycji programu 

EuroWeek – Szkoła Liderów w Lądku Zdrój w celu odbycia warsztatów z języka 

angielskiego.      

 

informacje z Biblioteki Publicznej 

• 17 października odbyły się kolejne warsztaty dla grupki seniorek z cyklu sztuka życia 

pod nazwą „Lekcja optymizmu”, z tej okazji zorganizowano też wystawkę książek 

dotyczącą tej tematyki, cykl warsztatów dla seniorów prowadzony jest od ponad 10 

lat, a w większości były prowadzone przez dyrektora Biblioteki; 

• kolejne trzynaste spotkanie Dyskusyjnego Klubu Książki, działającego przy Bibliotece 

odbyło się w dniu 22 października br.; 

• 24 października młodzież ze szkoły z Zaniemyśla spotkała się w Bibliotece z pisarzem 

i dziennikarzem - Krzysztofem Koziołkiem, temat warsztatów: „Pogromcy fake 

newsów i hejtu”, zajęcia zwracały uwagę starszej młodzieży na niebezpieczeństwa 

związane z prezentowaniem fałszywych wiadomości w przestrzeni internetowej oraz 

tzw. hejtem, uzmysławiały im jak ważna jest umiejętność pozyskiwania                                        

i weryfikowania informacji, przy uwrażliwieniu na potrzeby rówieśników, drugiego 

człowieka oraz swoje własne, zajęcia odbyły się dla dwóch grup – klasy VII a i VIII b. 

 

to wszystkie moje informacje, które chciałem przedstawić na dzisiejszej sesji 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy są pytania do Pana Wójta                        

w zakresie przedstawionych informacji, nie widzę, Panie Wójcie proszę jeszcze pozostać przy 

mównicy, bardzo serdecznie witam naszą Stypendystkę Martynę Hypką, która nie zdążyła na 

oficjalne rozdanie, ale myślę, że teraz Pan Wójt przekaże nagrodę i pogratuluje już osobiście, 

zapraszam Martynę wraz z rodzicami, jeszcze raz gratulacje i życzymy następnych sukcesów 

 

 

 



5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zaniemyśl za poprzedni rok 

szkolny. 

 

Informację przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy, informacja stanowi załącznik     

nr 2 do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy są pytania do przedstawionej 

informacji 

 

Radny Tomasz Grabowski, mam pytanie dotyczące doskonalenia nauczycieli, jest 

informacja jak kwota ale nie wiemy ilu nauczycieli skorzystało z tej dotacji, na szkolenie 

dodatkowe  

 

Marta Tomys, Sekretarz Gminy, 91% wykorzystano, natomiast tutaj nie wstawiałam 

informacji, oczywiście mogę przekazać ilu nauczycieli w poszczególnych placówkach, ale 

rzeczywiście analizujemy to z roku na rok i doskonalenie jest na dość wysokim poziomie, tak, 

że tutaj nie można mieć zastrzeżeń, Panie dyrektorki takich zastrzeżeń nie mają 

 

Radny Tomasz Grabowski, to się wiąże z drugim pytaniem, rozumiem, że wtedy Pani 

dyrektor kieruje czy nauczyciel sam wybiera taki kurs, szkolenie czy cokolwiek innego i jest 

opiniowane przez dyrektora 

 

Marta Tomys, Sekretarz Gminy, wydaje mi się, że to jest tak, nauczyciel może sam przyjść 

i zaproponować takie szkolenie, dokształcanie czy warsztat ale również dyrektor może 

narzucić danemu nauczycielowi właśnie daną formę kształcenia 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie będę szczegółowo mówił, co Pani Sekretarz przedstawiła, 

ale chciałem zwrócić uwagę Państwu na jedną rzecz, i te kwoty tutaj nie zbyt zostały 

uwypuklone, a myślę, że to jest ważne dla całego budżetu Gminy Zaniemyśl, że w roku 2016 

do subwencji oświatowej i do wszystkich przychodów oświaty z budżetu Gminy dołożyliśmy 

kwotę 1 milion 961 tysięcy natomiast przewidywana kwota, która w tym roku, jak 

zakończymy rok, to jest 4 miliony 176 tysięcy złotych to pewno jeszcze nic Państwu nie 

mówi, pewnie część z Państwa Radnych już o tym wie, to jest cała kwota podatku od 

nieruchomości w Gminie Zaniemyśl, z tych podatków, których wszyscy mieszkańcy płacą 

taką kwotę musimy dołożyć, żeby oświata zrealizowała wszystkie swoje zobowiązania i cele, 



które ma zrealizować i na to chciałem Państwu zwrócić uwagę, że ten wzrost jest od 2016 

roku o 2 miliony 215 tysięcy, przez te trzy lata taki następuje wzrost dopłat, to nie tylko                   

w naszej Gminie, ale myślę, że we wszystkich Gminach w Polsce, taki wzrost następuje                      

i środki budżetu Gminy w większości będziemy kierować pewnie na sfinansowanie zadań 

oświatowych nie mając do dyspozycji tych środków na inne cele tak bardzo potrzebne 

mieszkańcom naszej Gminy 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Interpelacji i zapytań nie złożono. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

na XIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, dnia 21 października 2019 r. nie zgłoszono interpelacji. 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi przedstawiła Pani Anna Zimmer, 

kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt                                  

w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XIV/108/2019 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 



 

2) projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Zaniemyśl z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 rok” 

przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, zanim przejdę do wniosku, to chciałabym jeszcze raz 

podziękować rzetelne przeprowadzenie konsultacji, za to, że w Programie znalazło się 

miejsce na nowe zadania priorytetowe, taka mi przyszła myśl, że jak się przejdzie do 

konkretyzowania zadań konkursowych to warto by wrócić do naszego rocznego Raportu                    

o stanie Gminy i tam poszukać inspiracji, tam było parę obszarów, wskazane niedomagania                  

i może tam mogłyby organizacje pozarządowe wykazać, a teraz do rzeczy, prosiłabym o jedną 

zmianę, która pewnie w praktyce i tak nie będzie miała znaczenia ale żeby była spójność 

miedzy uchwałą a rocznym programem, w paragrafie 1 ust. 2 uchwały mamy zapisaną 

możliwość zmiany wysokości środków przeznaczonych realizacje Programu i tu podkreślam 

zmianę, ponieważ w pierwszej wersji uchwały, która została wrzucona do systemu e-sesja 

tam było w tym miejscu słowo – zmniejszenie, dobrze, że nie ma zmniejszenia tylko zmiana, 

bo po co sami sobie mamy ograniczać uprawnienie właśnie do zmiany tej wysokości 

środków, natomiast w programie w rozdziale X, w ust. 1 mamy zastrzeżone, że wysokość 

środków będzie nie większa niż, no i w tym momencie uchwała nam pozwala na zmianę 

zarówno w górę jak i w dół, a Program tylko w dół, więc gdybyśmy wyrzucili „nie więcej 

niż” to byśmy mieli zapisaną kwotę w Programie, a możliwość jej zmiany wynikałaby                       

z uchwały, proponuje wykreślenie z rozdziału X ust. 1 sformułowania „nie więcej niż”                        

i pozostawienie – w 2020 roku na realizacje zadań publicznych objętych Programem 

przeznacza się kwotę w wysokości 216 tysięcy złotych,  

Sekretarz Gminy Marta Tomys, rzeczywiście w pierwszej wersji została wysłana 

informacja o tym, że może być zmniejszona, a z tego zapisu zrezygnowaliśmy dlatego, że 

rzeczywiście w tym Programie jest pożądane przez programodawcę zapis „nie więcej niż”, 

stąd ten zapis w treści uchwały właśnie zniknął dlatego, że dla nas wiążący byłby ten zapis 

związany z kwotą „nie więcej niż” 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  w takiej sytuacji mógł zostać ten pierwszy zapis, że może 

zostać zmniejszona, no bo w tej chwili Program o tym mówi, że kwota może zostać 

zmniejszona, tylko 

Sekretarz Gminy Marta Tomys,  dlatego w uchwale mamy, że może zostać zmieniona 



Radna Katarzyna Gomułkiewicz, że może zostać zmieniona co by sugerowało, że może być 

zarówno zmniejszona i zwiększona  

Sekretarz Gminy Marta Tomys, każda z nas patrzy na to z innej strony 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, pewnie w praktyce nie będzie zwiększona 

Radca Prawny Marek Grzelak, proszę Państwa tutaj mamy do czynienia z zakresem 

ustalenia pewnych granic, które nie powinny być przekroczone i w samym Programie 

powiada się o kwocie tej górnej, która stanowi kwotę jakiej nie można przekroczyć, natomiast 

uchwała mówi o możliwości manewrowania do tej górnej kwoty w związku z powyższym ja 

tutaj Pani Przewodnicząca nie widzę żadnych sprzeczności   

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, został wprowadzony przez Radną 

Gomułkiewicz wniosek formalny, w tym wypadku po wyjaśnieniu przez Radcę Prawnego                 

i przez Panią Sekretarz chciałabym zapytać czy nadal Pani ten wniosek formalny podtrzymuje                       

i będziemy go głosować, czy wyjaśnienia są na tyle Panią satysfakcjonują, że po prostu 

pozostawiamy to bez dalszej pracy  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja tu niespójność widzę, ale tak jak mówię, ale no                       

w praktyce ta kwota jeżeli będzie zmieniana  to  wyłącznie w dół, możemy nie 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, rozumiem, że wycofuje Pani swój 

wniosek formalny   

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, no takie są sugestie, że to i tak by nie miało praktycznego 

znaczenia  

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 



Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XIV/109/2019 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

3)  projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych                             

w Zaniemyślu przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XIV/110/2019 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                

w obrębie geodezyjnym Wyszakowo przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Wyszakowo 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XIV/111/2019 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaniemyśl przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XIV/112/2019 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

9. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zanim oddam głos Państwu na sali 

chciałabym również wywiązać się z obowiązku przekazania informacji o złożonych przez 

Radnych zeznaniach majątkowych, wszyscy Radni z obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych wywiązali się terminie, oświadczenia majątkowe wraz z kopią PIT rocznymi 

zostały przekazane do naczelnika Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej, po analizie 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej stwierdził uchybienia w tych 

oświadczeniach majątkowych u dziesięciu Radnych, uchybienia są niewielkie, niewielkie 

błędy o naturze formalnej, wskazuje konieczność wypełnienia wszystkich pozycji 

oświadczenia, konieczność określenia przynależności poszczególnych składników 

majątkowych, dochodów i zobowiązań do majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską 



wspólnością majątkową, konieczności wskazania w przypadku posiadania zobowiązań                 

o charakterze pieniężnym i wysokości wg stanu na dzień, na który składane jest oświadczenie, 

a także warunków na jakich zostało udzielone zobowiązanie, przez kogo i w związku z jakim 

zdarzeniem oraz obowiązku ujawniania w pkt VIII oświadczenia wszystkich dochodów 

niewymienionych w poprzednich punktach, wszystkie te niedociągnięcia są to 

niedociągnięcia formalne, które nie skutkują poprawą tych oświadczeń, myślę, że 

poszczególni Radni zostaną przeze mnie poinformowani o błędach tak, żeby w przyszłym 

roku uniknąć już niedociągnięć formalnych, jeżeli chodzi o oświadczenie majątkowe 

Przewodniczącej Rady, zostało ono przekazane do Wojewody Wielkopolskiego  i również tak 

jak u Pana Wójta zostało wskazane, że w części „B” błędnie wskazano miejsce położenia 

nieruchomości wymienionej w części „A” pkt 1 tzn. w części „B” należy przyporządkować 

miejsce położenia poszczególnych nieruchomości zgodnie z numeracją w części „A” pkt 2, 

takie wyjaśnienie z przyporządkowaniem nieruchomości zostało również przeze mnie 

przekazane i jeżeli chodzi o oświadczenie majątkowe 

 

Tadeusz Lewandowski,  dzień dobry Państwu, Pani Przewodnicząca mnie przedstawiła, 

moje nazwisko Tadeusz Lewandowski, zamieszkuje Gminę Zaniemyśl od 2006 roku, 

korzystając z tej okazji pozwoliłem sobie przybyć na wolne głosy i wnioski, w pierwszej 

kolejności chciałbym podziękować Panu Wójtowi, wszystkim Radnym w związku                              

z dzisiejszą uroczystością, która się odbyła, myślę, że czynię to w imieniu swoim, także                     

w imieniu rodziców dzieci, które zostały nagrodzone Stypendiami, bardzo dziękuję, natomiast 

chciałem zwrócić na jedną rzecz uwagę ponieważ na przyszły rok są planowane stypendia                     

i odnosząc się do uchwały nr VIII/71/2019 jest w Regulaminie zapis, że stypendium 

przyznawane jest uczniom klas, od klasy IV do VIII szkoły podstawowej, pobierających 

naukę w szkołach, których siedziby znajdują się na terenie Gminy Zaniemyśl bez względu na 

miejsce zamieszkania w okresie roku szkolnego, w związku z tym, że dotyka mnie to 

osobiście, ale może to dotknąć innych rodziców, w związku z powyższym ja rozumiem, że 

dzieci, które są już uczniami szkół ponadgimnazjalnych jak gdyby nie są już objęte tym 

Programem, ale jak gdyby nie daje mi spokoju tutaj ten zapis, że tylko i wyłącznie dzieci, 

które uczą się w szkołach na terenie Gminy Zaniemyśl, dotyka to moją córkę, która jest 

obecnie w klasie VIII, z pewnych względów nie uczęszcza do jednej ze szkół na terenie 

Gminy Zaniemyśl, a od 2010 roku odnosi ogromne sukcesy na arenie ogólnopolskiej, na 

arenie europejskiej i międzynarodowej i ten zapis, w tym Regulaminie,  jak gdyby pozbawia 

ją otrzymania takiego stypendium, w świetle tego co powiedział Pan Wójt, przeczytał, że 

trzeba jak gdyby nagradzać tych uczniów, którzy oprócz tego, że się uczą jeszcze coś robią, 



osiągają pewne sukcesy, moje pytanie brzmi, dlaczego został wprowadzony taki zapis, jestem 

mieszkańcem, płacę podatki 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo proszę o odpowiedź Panią 

Sekretarz                              

 

Marta Tomys Sekretarz Gminy, na to pytanie mogę odpowiedzieć tylko w ten sposób, 

zmiana została dokonana w Regulaminie ze względu na zapisy ustawowe, które zostały 

zmienione, o ile dobrze pamietam, w grudniu 2018 lub 2017 roku, już teraz nie pamietam, jak 

pracowaliśmy nad tym Regulaminem, ustawodawca wskazuje, że stypendia udzielane przez 

Wójta są przekazywane dla dzieci, które uczą się w szkołach znajdujących sie na terenie danej 

Gminy, nie jest to kwestia wyboru piszących Regulamin tylko ustawodawcy  

 

Tadeusz Lewandowski, ok, chciałbym to otrzymać na piśmie, uzasadnienie ustawy, 

natomiast mam taka sytuacje, że starsza moja córka, która  chodzi do szkoły, już teraz do 

liceum, wcześniej chodziła do gimnazjum w powiecie śremskim, otrzymywała stypendium                     

i nadal otrzymuje, bo w tym roku również otrzymała stypendium Starosty Śremskiego  

 

Marta Tomys Sekretarz Gminy, mówi Pan o stypendiach sportowych, to jest zupełnie inne 

stypendium, my mówimy o stypendiach, które są regulowane, nie chcę rzucać numerami, ja 

oczywiście taką pisemną informację przygotuję i dostarczymy Panu wskazując, który to jest 

artykuł  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tak jak Pani Sekretarz powiedziała, 

będzie przygotowana pisemna odpowiedź na tą kwestię, my możemy tylko ubolewać, bo to 

nie jest niestety, nie jest nasz wymysł, ja również uważam, że to się należy dzieciom                             

z Gminy Zaniemyśl jak również tym, którzy uczęszczaja do naszych szkół, ale niestety te 

obostrzenia nie wynikają z naszej niechęci czy złej woli tylko z uregulowań wyższych, ale 

bardzo proszę o przygotowanie odpowiedzi merytorycznej na zadane pytanie  

 

Tadeusz Lewandowski,  w związku z tym, że dziecko ćwiczy w Klubie, który jest na terenie 

Gminy Zaniemyśl, KS TIGER Zaniemyśl, to moje pytanie brzmi w tym momencie, czy 

zdobywając najwyższe trofea Państwo tutaj siedzący uważają, że ma nie mieć logo TIGER 

Zaniemyśl jest to trochę przykre, rozumiem z punktu widzenia ustawodawczego, natomiast 



jako człowiek nie bardzo mogę pojąć, że w tym momencie Gmina nie promuje tego dziecka, a 

ono promuje Gminę Zaniemyśl od urodzenia  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, mam prośbę do Pana Wójta, jeśli będzie w stanie 

odpowiedzieć teraz, a jak nie to na przyszłej sesji, czy do Powiatu Średzkiego zostały 

skierowane pisemne wnioski o ujęcie zadań w przyszłym roku realizowanych na terenie 

Gminy, w budżecie 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, Szanowni Państwo, wystosowałem pisemko do Zarządu 

Powiatu, do Pana Starosty z prośbą, żeby ujęto chociażby dokumentację dróg powiatowych, 

wymieniłem dwie drogi powiatowe, drogę powiatową w Śnieciskach – kierunek Annopole, 

drugą, powiatową w Pigłowicach od drogi wojewódzkiej, żeby Powiat przygotował chociaż 

dokumentację jednocześnie zobowiązałem się w tym piśmie, że koszty wykonawstwa, już 

fizycznego, Gmina będzie gotowa pokryć do 50%, tak jak to się działo do tej pory, 

odpowiedzi nie mam, tak więc trudno mi się wypowiedzieć jak Zarząd się do tego pisemka 

ustosunkuje  

 

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zamykam XIV sesję Rady Gminy 

Zaniemyśl 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 

 

  

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


